
Мајкл Кирби: Желео бих да похвалим понашање полиције на „Паради поноса“
понедељак, 29 септембар 2014 15:43

Београд - Амбасадор САД у Србији Мајкл Кирби изјавио је данас да је задовољан јер је
Парада поноса одржана мирно и похвалио полицију због професионалног поступања.

  

"За мене је најважније да се Парада поноса одржала мирно у атмосфери која је то
омогућила и надам се да ће се тако и наставити. Задовољан сам јер је Прајд одржан, не
само зато што је то питање ЛГБТ права, него и људских права уопште, која морају бити
поштована у свакој демократској држави", рекао је Кирби новинарима у Палати Србија.

  

  

Амбасадор је истакао да се све одвијало у атмосфери која је, по његовом мишљењу, у
Србији сваки дан све боља.

  

"Желео бих да похвалим полицију, која је била на професионалном нивоу, и управо зато
САД и помажу српску полицију различитим пројектима. Желимо да полиција напредује",
рекао је Кирби.

  

Изразио је задовољство и зато што је Парада одржана у атмосфери у којој су и они који
су се противили рекли шта имају у суботу увече и одржали шетњу касније у недељу, а и
они који подржавају ЛГБТ права такође су могли да одрже скуп у миру и шетају.
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"Демократија није само исказивање једног мишљења, него различитих ставова, који су
сви могли да буду изражени јуче", рекао је Кирби.

  

Додао је да сви у Србији знају шта су људска права и да се под тиме подразумева и како
их је потребно штити, а постоје различите врсте права, међу којима и право на
окупљање, слободу изражавања, право на слободу медија.

  

"Сматрао сам да је и ово једно у низу људских права које је потребно заштитити", рекао
је Кирби.

  

Навео је и да многи грађани САД, поводом убиства младића кога је убио полицајац у у
Фергусону, Мисури, нису били задовољни реакцијом полиције.

  

"Али, такве ствари се догађају, и ми у САД имамо прилику да побољшамо рад наше
полиције", рекао је Кирби.

  

(Бета)

  

 2 / 2


